
Styremøte Jordet JFF  
 

Tid: 01.02.2024 19.00 - 22.00 

Sted: Storløpa 

Tilstede: Arne, Jørn, Dag Øyvind, Hilde, Siw, Hroar, Henrik, Andre og Thomas. 

Forfall: Hilde, Kay Werner 

 

 

Agenda:  

 

- Gjennomgang møtereferat fra forrige styremøte 

 

- Info 

-  

 

- Årsmøte 2024 

 

- Innkalling er digital, hjemmeside og facebook + plakat på plakattavle i Jordet. 

 

- Ingen innkomne skriv til årsmøtet. 

- Ønske fra styret om å utvide belønningen for dugnadsinnsats.  Forslag 

om gratis jaktkort ved min 50 timer i tillegg til gratis fiskekort ved min 

25 t. 

 

- Valg 

- Valgkomiteen jobber har presentert forslag til valg på årsmøte. 

Kasserer har levert oppsigelse i tillegg til to andre ønsker å fratre sine 

verv.  

- Viktig med god kasserer og gjennomsiktig regnskap iom at det er 

større summer i lufta bl.a pga. Tenaasen. Forslag om å kjøpe 

tjenester fra Aut. regnskapsfører. Evt. kjøpe tjenesten sammen med 

noen. 

 

- Årsberetning 

- hjemmesiden til foreningen er aktiv og brukes til å legge ut saker, fin å 

vise frem. 

Generelt bli flinkere til å annonsere og annonsere tidlig nok for 

aktivitetene våre. 

- Status utvalg 

- Lerdue, forslag om å oppgradere kastere med radiosendere og 

hentet priser på et par nye baner. Det har vært bra oppmøte 

på ungdomsskyting i sommer høst. Gratis skyting for ungdom 

for over 21.000,- i august 

Noe dårligere oppmøte på voksen skyting, mulig pga litt 

høyere pris. Foreningen har kjøpt inn en hagle og to 

salongrifler. I tillegg har fellesforeningen kjøpt inn noen våpen 

som lokalforeningene kan låne. 



 

- viltstell; Jobbet i hovedsak med aktivitet på rovviltbane, bistått 

bygging av standplass. Jobber med utvikling av anlegget og 

forhåpentligvis bedre oppmøte i 2024. Har vært mindre skyting 

på rovviltbane i 2023.  

- Fiskestell. Isen gikk tidlig, så det gikk ikke å sette ut ruser. 

Ønske om å kjøpe inn egne garn, så de ikke blir så avhengig 

av at de vi låner av ikke bruker nettene selv. Blir mer 

selvstendig. Innstiller på å kjøpe inn egne. 

- Ungdomsutvalg. varierende oppmøte, også her bli flinkere på å 

annonsere. Gjennomført ca 15 aktiviteter. Alle fra november til 

i dag er gjennomført. Se på å skape og opprettholde litt blest 

rundt ungdomsgruppa og holde deltakerantallet oppe. Støtte 

fra noen andre voksne i tillegg til Henrik, så det ikke blir for 

mye på han. Viktig med noen som er trygge og komfortable 

med ansvar, spes. ved skyteaktiviteter. 

- Dugnadstimer. 

- Viktig å føre timer for oversikt. Legge ut en sak på 

hjemmesiden med mal timeføring og info om når timene må 

leveres. 

- Status prosjekt Tenåsen 

- Fradeling av grunn er søkt om til kommunen og er til 

behandling. 

- Andre lager en liten statussak inn til årsberetningen. 

- Be om mandat på årsmøtet om å øke pengesum vi kan 

benytte i forprosjekteringen til 200 000,- Dette for å være litt i 

forkant. 

 

- Klubbmestere 2023 

- Lerdueskyting - Henrik Norstad 

- Elg - Arne S. Sneli 

- Isfiske - Henrik Norstad 

- Aktivitetsplan 2024 

- Frifond, fått tildelt for 30 aktiviteter. klubbmesterskap/isfiskedag flyttes 

til 20. april. Miniatyrskyting, etterspurt aktivitet. Uttynningsfiske 

Eltsjøen i mai/juni. “storviltprøve” for barn i august. 5 gratis skytedager 

for barn og unge i august. Fellefangstkurs. 

- Kvinneaktivitet, skyting med rifle før ferien er ønsket. 

- Familieaktivitet 

- Jaktskytterskole 

- Introjakt 

- Uttynningsfiske Røsjøen, gjerne så fort isen går/juni. det gir bedre 

vilkår for fisken som blir igjen. 

- Aktivitetsplanen er gått igjennom og funnet i orden for å presenteres 

for årsmø 

 

- Eventuelt 



Regnskap - lite minus. Hatt noen dyre trekningspremier som er forskuttert og betalt. 

Har også har tatt noen større fakturaer på vårt regnskap som skal fordeles på flere 

(Tenaasen) i tillegg til noen store og dyre premier som generer et godt loddsalg, så 

alt i alt er regnskapet godt i rute. Tomme for premier, så vi må komplimentere noe 

der. 

Regnskapet er revidert og godkjent. 

 God økonomi i foreninga! 

 

● til neste styremøte gå igjennom arrangementsmaler, innkjøpslister og 

frifondsmidler. 

● Prising og godtgjøring av instruktør og baneleie Tenaasen utenfor opplyste 

tider. Ryddig og oversiktlig for alle parter. 

  

 

 


